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Abstract (en)
The device has supporting plates (1, 2) including primary faces (10, 20) and secondary faces (11, 21). Illumination panels (3) are provided with
LEDs (4) and are respectively mounted on the primary faces of the plates. The secondary faces of the plates are provided to define an interstice (5).
The primary and secondary faces of the plates are in the shape of St.George cross. Each plate is provided with a traversing orifice passing through
a passage between the interstice and the panels.

Abstract (fr)
Ce dispositif comporte une première et une seconde plaque (1, 2) de support présentant chacune une première face (10, 20) et une seconde face
(11, 21) opposée, une pluralité de panneaux lumineux (3), de préférence à diodes électroluminescentes (4), comportant au moins un premier et au
moins un second panneau lumineux montés respectivement sur la première face des première et seconde plaques, et est remarquable en ce que
les secondes faces des première et seconde plaques sont montées fixes entre elles de sorte à délimiter un interstice (5).
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